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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 30. marts 2011 
udbedt sig min besvarelse af spørgsmål 22 i forbindelse med forslag til lov om 
randzoner, L158.

Spørgsmål 22:

”Er ministeren enig i, at det er en god løsning for miljøet at udlægge randzoner langs 
vandløb og søer?”

Svar:

Når regeringen i forbindelse med Grøn Vækst har valgt randzonerne som et af 
instrumenterne til at sikre implementeringen af vandrammedirektivet, er det fordi 
randzonerne er et effektivt og billigt virkemiddel, som har en gunstig virkning på såvel 
kvælstof, fosfor, natur og biodiversitet samt på brugen af pesticider.
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